

報名表 / Booking Form

Workshop Title / 研討會名稱	Location / 地點	Date / 日期	Fees / 費用
改變自己，提升銷售業績 Transforming Self Transforming Sales	富豪國際商務中心 100 台北市中正區館前路 8 號 7 樓	2017 年 8 月 11 日 星期五 報到 - 下午 13:30 課程 - 下午 14:00 - 下午 17:00	新台幣 3,500

Name / 姓名 (Mr. / Mrs. / Ms. / Dr.) _____

Company / ID 公司名稱 與 統編 _____ Position / 職稱 _____

Postal Address/ 郵寄位址 _____

Tel / 電話 _____ Fax / 傳真 _____ E-mail / 郵箱 _____

Signature / 簽字 _____ Date / 日期 _____

Booking

Please make your booking now by email this form to twvivian@mdshongkong.com. Or simply call Vivian Chen on (886 2) 7730 3378 ext. 8092 for further details.

報名

請現在將報名表透過電郵到 twvivian@mdshongkong.com，或致電(886 2) 7730 3378 ext. 8092 聯絡陳小姐詢問。

Payment

Banker's drafts or cheques in NTD should be made payable to: "Management Development Services (H.K.) Limited Taiwan Branch" or Bank Deposit to our Taipei Fubon Commercial Bank Account No. : 621102022291

Please fax the receipt to our office after you deposit the money.

付款方式

台幣銀行匯票或支票抬頭應為：“香港商諾華仕企業管理顧問有限公司台灣分公司”或存款至本公司台北富邦銀行戶口號碼：621102022291

存款後請把收據傳真給本公司

Cancellation

Cancellations made in writing more than 2 weeks before the start of the event are eligible for a refund of 75% of the fees. Cancellations made in writing with less than 2 weeks' notice will be eligible for a 50% refund.

取消

若在會議開始前兩星期取消報名，報名者將會收到費用的 75% 退款。若在會議舉行的兩星期內取消，報名者會收到 50% 的退款。

No-shows

Please note, we will not give refund for no-shows.

未出席

活動當天若未出席，將無法辦理退費

MDS Taiwan reserves the right to postpone a programme for any reason.

香港商諾華仕企業管理顧問有限公司台灣分公司保留推遲課程的權利